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KADENCJA   2014 – 2018 

21 maja 2015 r. 

 

 

 



Protokół Nr VIII.2015 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 21 maja 2015 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:00                                                              czas zakończenia: 16:10 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 
 

 VIII Sesję Rady Gminy Stegna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy 

Stegna Pani Jolanta Kwiatkowska. 
 

Przywitała nowo wybranych Sołtysów Sołectw: 

1. Rybina – Pan Józef Kogut, 

2. Dworek-Niedźwiedzica – Pani Magdalena Karolak. 

 

Przewodnicząca Rady przywitała również obecnego Radnego Powiatu Nowodworskiego Pana 

Zbigniewa Bojkowskiego. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska, Zastępca Wójta Pan 

Tomasz Gajewski, Skarbnik Gminy Pani Dorota Witkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta 

Zych, Sołtysi Sołectw w Gminie. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał. Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecna Radna 

Mirosława Komorowska). 

  

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

  Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnej Pani 

Magdaleny Haftkowskiej, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – czy są uwagi do przedłożonego porządku 

obrad. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych. 

Wniosek swój umotywował tym, iż nie brał udziału w pracach nad tym projektem. Ustalenia 

Radnych, które zapadły podczas jednej z wspólnych posiedzeń Komisji były takie, iż w tym 

roku diety radnych będą bez zmian. 

 

Radna Gabriela Danelska Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu – komisja ds. budżetu 

wypracowała swój projekt i swoje propozycje stawek, które zostały przekazane do wszystkich 

Radnych celem podjęcia dyskusji, której do tej pory nie było, dlatego przychyla się do 

wniosku o wycofanie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wyjaśniła, iż przedmiotowy projekt uchwały 

znalazł się w porządku obrad z wniosku Komisji ds. Społecznych. 



Poddała pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za wycofaniem projektu uchwały głosowało 11 radnych, 3 

radnych głosowało przeciw. 

Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych -  złożyła 

wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu nr 7 Informacje Komisji Rady Gminy Stegna z 

pracy w I kwartale 2015 r. 

Wyjaśniła, iż Statutu Gminy Stegna wyraźnie określa kiedy takie sprawozdania są składane i 

powinny one być przedkładane Radzie raz do roku. Na podstawie upoważnienia Rady, 

Przewodniczący Rady może zwołać posiedzenie Komisji i nakazać złożenie Radzie 

sprawozdania – a takiego upoważnienia przez Radę nie było.  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wyjaśniła, że taki punkt znalazł się w 

porządku obrad, ponieważ na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu oraz Komisji Rewizyjnej 

zaproponowano ujęcie takiego sprawozdania z I kwartał, po to, aby przedstawić Państwu jak 

Radni pracują i wykonują swoje obowiązki. Tych spraw jest dość dużo, ponieważ Rada obrała 

sobie bardzo ambitny plan.   

 

Radna Agnieszka Kleczewska Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych -  dodała, że 

Przewodnicząca Rady może nakazać złożenie sprawozdania przez Komisję, natomiast musi 

być ono poprzedzone posiedzeniem Komisji, którego nie było.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – on sam wnioskował, aby zostały złożone krótkie informacje 

przez Przewodniczących Komisji o dotychczasowej pracy poszczególnych Komisji. Uważa, 

że jest to dobre rozwiązanie dążące do przepływu informacji między Komisjami, a także 

przedstawienie jej mieszkańcom, aby mogli zapoznać się z pracą Komisji Rady Gminy. 

Dlatego też poprosił Przewodniczącą, aby takie informacje, nie sprawozdanie znalazły się w 

porządku obrad.   

 

Radna Agnieszka Kleczewska Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych -  nie ma nic 

przeciwko takim kwartalnym sprawozdaniom, ale uważa, że należy uregulować to najpierw 

formalnie, wymaga to odpowiedniego przygotowania i zapisów. Statut Gminy to wytyczne, 

którymi się kieruje, dlatego złożyła wniosek o wycofanie tego punktu z porządku obrad, który 

jest niezgodny w chwili obecnej ze statutem. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wyjaśniła, że tak jak zostało to zapisane 

ma być to informacja a nie sprawozdanie z pracy Komisji, co stanowiłoby jej 

udokumentowanie.  

 

Radna Gabriela Danelska Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu – uważa, że jest to bardzo 

zasadne składanie przez Komisję takiej informacji, która przedstawi pracę Radnych na swoich 

posiedzeniach.  

 

Robert Dargiewicz, radca prawny – wyjaśnił, że rzeczywiście Statut nie przewiduje 

składania informacji o pracy Komisji. W jego ocenie jeżeli taki punkt miałby się znaleźć w 



porządku obrad to powinien zostać wypracowany między Przewodniczącą Rady a 

Przewodniczącymi Komisji. Na dzień dzisiejszy skoro taki punkt znalazł się w porządku 

obrad jednak w jego ocenie Przewodnicząca Komisji nie ma obowiązku składania takiej 

informacji.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – jeżeli, Przewodnicząca Komisji ds. 

Społecznych zechce złożyć taką informację to to zrobi, jeżeli uzna, że nie to po prostu jej nie 

złoży. 

 

Radna Gabriela Danelska Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu – odbyło się spotkanie 

Przewodniczących Komisji z Przewodniczącą Rady, na którym ustalano zasady współpracy, 

to chciałaby, aby zostało zmienione. Temat takich sprawozdań również był wtedy poruszany.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała pod głosowanie wniosek o 

wykreślenie z porządku obrad punktu Informacje Komisji Rady Gminy Stegna z pracy w I 

kwartale 2015 r. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za wycofaniem punktu nr 7 głosowało 2 radnych, 12 radnych 

głosowało przeciw. 

Punkt nr 7 Informacje Komisji Rady Gminy Stegna z pracy w I kwartale 2015 r. nie został 

wycofany z porządku obrad. 

 

Więcej uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono.  

  

Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad VIII Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z VI i VII Sesji Rady Gminy.  

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacje Komisji Rady Gminy Stegna z pracy w I kwartale 2015 r. 

8. Sprawozdanie z realizacji w 2014 roku programu współpracy Gminy Stegna z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

9.1. wystąpienia Gminy Stegna ze stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Żuławy i 

Mierzeja; 

9.2.  przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz Żuławski”; 



9.3.  przystąpienia Gminy Stegna do Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania 

"Spichlerz Żuławski" w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 2014 – 

2020; 

9.4. określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

9.5. wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Stegna a 

Gminą Miasta Gdańska w sprawie powierzenia Gminie Miasta Gdańska wykonania 

zadania publicznego polegającego na zagospodarowaniu odpadów komunalnych w 

zakresie termicznego przekształcania frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów 

komunalnych pochodzących z terenu Gminy Stegna; 

9.6. zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Stegna; 

9.7. wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 652 położonej w miejscowości Jantar; 

9.8. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działek nr 170/6, 170/7, 170/8 

położonych w miejscowości Jantar; 

9.9.  wyrażenia zgody na sprzedaż działek położonych w miejscowości Świerznica o nr 

92/11, 92/12, 92/13 w drodze przetargowej; 

9.10. wyrażenia zgody na przeznaczenie nieruchomości do dzierżawy na okres do 10 lat; 

9.11. wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość i ten sam dzierżawca; 

9.12. uchylenia Uchwały Nr XL/395/2014 Rady Gminy Stegna z dnia 13 lutego 2014 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości działek Nr 562/19, Nr 562/20 

na cz. dz. 562/24, położonych w miejscowości Stegna; 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są jakieś uwagi odnośnie 

protokołu z VI Sesji Rady Gminy Stegna z dn. 26.03.2015 r.  

 

Uwag do protokołu Nr VI.2015 z Sesji Rady Gminy z dnia 26.03.2015 r. nie zgłoszono, więc 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Obecnych na sali 14 radnych. Protokół został przyjęty 14 głosami za. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są jakieś uwagi odnośnie 

protokołu z VII Sesji Rady Gminy Stegna z dn. 07.05.2015 r.  

 

Uwag do protokołu Nr VII.2015 z Sesji Rady Gminy z dnia 07.05.2015 r. nie zgłoszono, więc 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Obecnych na sali 14 radnych. Protokół został przyjęty 13 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

 



 

Ad. Pkt. Nr 5. 
 

Radni złożyli następujące interpelacje i zapytania: 

 

Radna Agnieszka Kleczewska (interpelacje pisemne) : 

1. w roku 2014 Lokalna Grupa Działania Żuławy i Mierzeja pozytywnie zaopiniowała 

wniosek Gminy Stegna dotyczący budowy witaczy. Refundacja projektu wynosiła 

75%. Jednak realizacja nie doszła do skutku. Co było przyczyną niezrealizowania 

planowanej inwestycji i czy w tym przypadku była wymagana procedura przetargowa. 

2. Gmina Stegna charakteryzuje się relatywnie niskim poziomem inwestycji, a wysokim 

poziomem zadłużenia. W związku z powyższym nasuwa się pytanie o kształtowanie 

się wysokości zadłużenia jst i sposobów oraz wysokości spłaty zadłużenia. Proszę o 

analizę zagadnienia z dwóch ostatnich kadencji. 

3. Na krańcu miejscowości Książęce Żuławy znajduje się wielohektarowe gospodarstwo 

rolne Flewopol. Jedyna droga dojazdowa do tegoż gospodarstwa to droga gminna o 

szerokości 3m, zbudowana z płyt betonowych (droga dwuśladowa). Cała zabudowa 

mieszkalna miejscowości zlokalizowana jest wzdłuż drogi po jej obu stronach. W 

związku z faktem, że wielkość wspomnianego gospodarstwa generuje olbrzymie 

zapotrzebowanie na transport  (szacuje się ok. 2000 szt. 24 tonowych ciężarówek w 

skali roku z natężeniem wynikającym najczęściej z sezonowości, transportujących 

między innymi płody rolne, nawozy, paliwa) następuje ciągła degradacja drogi 

gminnej. W wyniku intensywnego użytkowania drogi w ścianach domostw pojawiają 

się sukcesywnie pęknięcia i mikropęknięcia. Auta ciężarowe kursują 24h, niektóre z 

nich ze zbyt dużą prędkością wybudzając hałasem mieszkańców ze snu. Nie jest 

również rzadkością sytuacja, w której tiry na tak wąskiej drodze wymijają się 

wjeżdżając na chodnik, który automatycznie ulega dewastacji. 

Mając na względzie bezpieczeństwo mieszkańców, ich domostw oraz zachowanie 

drogi we względnie dobrym stanie pojawia się pytanie o dokonanie szacunku ilości 

transportu, wielkości tonażu oraz o przeprowadzenie badań nośności rzeczywistej 

drogi gminnej w Książęcych Żuławach celem weryfikacji czy dana droga spełnia 

wymogi do aktualnego użytkowania. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska: 
1. Czy zostały rozpoczęte pracy nad propozycją zmian w Statucie Gminy Stegna. 

 

Radna Gabriela Danelska (interpelacje pisemne): 

1. Proszę o udzielenie informacji na temat stanowiska wobec wniosku Komisji ds. 

Budżetu z dnia 30.03.2015 r. na temat wspólnych komisji, ponieważ nie mam 

informacji zwrotnej czy jest to możliwe do zrealizowania. 

2. W związku z przygotowaniem do sezonu letniego: 

a) dlaczego na mapie interaktywnej nie ma miejscowości Junoszyno; 

b) czy zmiana szaty graficznej strony www.stegna.pl jest konieczna i z jakimi 

kosztami się to wiąże; 

c) jak wyglądają prace z powstaniem koncepcji zagospodarowania rekreacyjno-

turystycznego dla obszaru LKP Lasy Elbląsko-Żuławskie. Kiedy planowane jest 

spotkanie z przedstawicielami lasów. 

d) czy powstał już zespół mający na celu koordynować wspólne działania 

promocyjne regionu Mierzei Wiślanej, kto jest w składzie zespołu; 

e) które ścieżki rowerowe będą zamiatane w ramach utrzymania porządku na terenie 

Gminy; 

http://www.stegna.pl/


f) w jakich terminach będą bronowane plaże i jakie odcinki; 

g) patrole Straży Gminnej w sezonie letnim kiedy będą pełnić służbę (podane są 

godziny ale jak to będzie wyglądać technicznie); 

h) czy są planowane jakieś działania razem z policją w sprawie uregulowania usług 

świadczonych przez melex-y (miejsca parkingowe, oznaczenia, wykluczenie 

pojazdów bez ubezpieczenia, niesprawnych oraz prowadzonych przez osoby bez 

uprawnień); 

i) z kim zostało podpisane porozumienie w sprawie ścieżek konnych, kiedy będą 

przygotowane mapy. 

 

 

Radna Dorota Chojna (interpelacje pisemne): 

1. czy już wiadomo, kiedy zostaną zamontowane lampy na ulicy ogrodowej, czy istnieje 

szansa, aby to nastąpiło przed sezonem letnim; 

2. ile wyniósł koszt upiększenia ulicy Gdańskiej w Stegnie wraz z rondem, chodzi o 

zakup donic z tujami, kwiaty. Kto będzie zajmował się pielęgnacją. Korzystając z 

okazji uważam, że dzięki temu działaniu poprawił się wizerunek Stegny.  

3. jaka jest realna możliwość, żeby wykonać inwestycję dotyczące doprowadzenia wody 

i kanalizacji do gospodarstw domowych na ulicy Ogrodowej; 

4. Gmina powinna posiadać aktualną Strategię Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. 

Kiedy zostaną podjęte działania nad aktualizacją Strategii; 

5. Na stronie internetowej Gminy Stegna zamieszczone zostało zapytanie ofertowe o 

Bilansie Otwarcia Kadencji w Gminie Stegna. Jaki jest wynik tego zapytania? Czy 

taki bilans został sporządzony? Jakie informacje i dane zawiera.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska (interpelacja pisemna).: 

1. Ponownie wnoszę o umożliwienie Radnym Gminy Stegna pełnienia powierzonych 

nam obowiązków w sali Nr 1 Urzędu Gminy Stegna. 

Zgodnie z paragrafem 75 Statutu Gminy Stegna mówiącym, że „Radni mogą, 

stosownie do potrzeb, przyjmować Obywateli Gminy w siedzibie Urzędu Gminy w 

sprawach dotyczących Gminy i jej mieszkańców” wnoszę o podjęcie efektywnych 

działań, tak abyśmy mogli pracować w Komisjach Rady Gminy oraz spotykać się z 

mieszkańcami naszej Gminy po godz. 15:00 w sali narad Urzędu Gminy Stegna. 

Brak dotychczasowej zgody Pani Wójt na spotkania Radnych po godz. 15:00 

powoduje, że Komisje Rady pracujące po godz. 15:00 nie mają gdzie pełnić swoich 

obowiązków. Radni spotykają się w Bibliotece, salce OSP lub innych miejscach 

publicznych, które nie są przeznaczone do takich celów. Zależy nam, aby godnie i w 

pełni odpowiedzialnie służyć naszym mieszkańcom. 

Nigdy wcześniej żaden Wójt nie ograniczał dostępu Radnych do sali narad Urzędu.  

W sali tej po godz. 15:00 odbywały się spotkania Rady Sołeckiej Stegny, spotkania 

organizacji pozarządowych, szkolenia, obradowały Komisje Rady Gminy. Nie jest dla 

mnie zrozumiałe dlaczego traktuje się Radnych jak intruzów. 

Pełniąc funkcję Przewodniczącej Rady Gminy Stegna, odpowiadam za organizację 

pracy Rady Gminy (paragraf 21 punkt 6 czuwanie nad zapewnieniem warunków 

niezbędnych do wykonywania przez Radnych ich mandatu). 



Zgodnie z paragrafem 16 Statutu, Rada jest organem stanowiącym i kontrolnym w 

Gminie, która powinna mieć warunki do należytego i godnego wykonywania 

obowiązków. Niestety Pani decyzje ograniczające dostępność sali narad Urzędu do 

godz. 15:00 lub 16:00 utrudnia pracę Radnym. 

W związku z tym, jak na wstępie wnoszę o podjęcie działań i decyzji zmieniających 

ten stan.        

 

Ad. Pkt. Nr 6. 

 

 Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska dementując krążące informacje złożyła oświadczenie, 

iż nie przyszła do pracy w Gminie Stegna po to, aby przeczekać czas do emerytury, przyszła 

po to, aby tak jak zgodnie ze złożonym ślubowaniem służyć tej gminie i jej mieszkańcom. 

Dodała, że zamierza piastować urząd Wójta co najmniej przez 3 kadencje. 

  

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami przedstawiła Wójt Gminy Pani Ewa 

Dąbska. 
 

1. Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015; 

2. zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015-2025. 

3. wystąpienia Gminy Stegna ze stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Żuławy i 

Mierzeja; 

4. przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz Żuławski”; 

5. przystąpienia Gminy Stegna do Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania 

"Spichlerz Żuławski" w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 2014 – 

2020; 

6. określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

7. wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Stegna a 

Gminą Miasta Gdańska w sprawie powierzenia Gminie Miasta Gdańska wykonania 

zadania publicznego polegającego na zagospodarowaniu odpadów komunalnych w 

zakresie termicznego przekształcania frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów 

komunalnych pochodzących z terenu Gminy Stegna; 

8. zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Stegna; 

9. wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 652 położonej w miejscowości Jantar; 

10. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działek nr 170/6, 170/7, 170/8 

położonych w miejscowości Jantar; 

11. wyrażenia zgody na sprzedaż działek położonych w miejscowości Świerznica o nr 

92/11, 92/12, 92/13 w drodze przetargowej; 

12. wyrażenia zgody na przeznaczenie nieruchomości do dzierżawy na okres do 10 lat; 

13. wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość i ten sam dzierżawca; 

14. uchylenia Uchwały Nr XL/395/2014 Rady Gminy Stegna z dnia 13 lutego 2014 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości działek Nr 562/19, Nr 562/20 na 

cz. dz. 562/24, położonych w miejscowości Stegna 

 

 2. Z zakresu administrowania urzędem wydano następujące Zarządzenia : 



1. Zarządzenie Nr 40/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 26.03.2015 r. w sprawie zmiany 

Zarządzenia Nr 88/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 10 lipca 2014 roku w sprawie zmiany 

Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Stegnie przyjętego Zarządzeniem Nr 22/2007 

Wójta Gminy Stegna z dnia 28 marca 2007 r. z późniejszymi zmianami uwzględnionymi w 

tekście jednolitym ogłoszonym Zarządzeniem Nr 34/2013 z dnia 29 kwietnia 2013 r., 

zmienionym Zarządzeniem Nr 10/2014 z dnia 23 stycznia 2014r. , Zarządzeniem Nr 88/2014 

z dnia 10 lipca 2014 roku i Zarządzeniem Nr 165/2014 z dnia 28 listopada 2014r. 

 

2. Zarządzenie Nr 41/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 26.03.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

3. Zarządzenie Nr 42/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 27.03.2015 r. w sprawie powołania 

Komisji Stypendialnej. 

 

4. Zarządzenie Nr 43/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 31.03.2015 r. w sprawie sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu gminy za 2014 r. 

 

5. Zarządzenie Nr 44/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 31.03.2015 r. w sprawie regulaminu 

udzielania pożyczek dla organizacji pozarządowych i spółdzielni socjalnych z terenu Gminy 

Stegna na 2015 r. 

 

6. Zarządzenie Nr 45/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 31.03.2015 r. w sprawie ogłoszenia I 

przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych 

stanowiących własność Gminy Stegna przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargowej 

położonych w Mikoszowie. 

 

7. Zarządzenie Nr 46/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 02.04.2015 r. w sprawie przyjęcia 

procedury windykacji należności, do których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja 

podatkowa. 

 

8. Zarządzenie Nr 47/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 03.04.2015 r. w sprawie wywieszenia 

wykazu nieruchomości stanowiących własność Gminy Stegna przeznaczonych do sprzedaży 

w drodze bezprzetargowej i przetargowej 

 

9. Zarządzenie Nr 48/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 03.04.2015 r. w sprawie wywieszenia 

wykazu nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy, ogłoszenia ofertowego przetargu na 

dzierżawę części plaży w Stegnie i Jantarze, poddania do publicznej wiadomości informacji o 

ogłoszeniu przetargu oraz powołania komisji przetargowej. 

 

10.Zarządzenie Nr 49/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 03.04.2015 r. w sprawie wywieszenia 

wykazu nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy, ogłoszenia ofertowego 

nieograniczonego przetargu na dzierżawę części plaży w Mikoszewie, poddania do publicznej 

wiadomości informacji o ogłoszeniu przetargu oraz powołania komisji przetargowej. 

 

11. Zarządzenie Nr 50/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 07.04.2015 r. w sprawie dzierżawy 

działki nr 770/1 położonej w miejscowości Stegna stanowiącej własność Gminy Stegna 

 

12. Zarządzenie Nr 51/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 07.04.2015 r. w sprawie  powołania 

składu Komisji Konkursowej. 

 

13. Zarządzenie Nr 52/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 08.04.2015 r. w sprawie powołania 

komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na „utrzymanie czystości i porządku na 

terenach gminy Stegna”. 



 

14. Zarządzenie Nr 53/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 09.04.2015 r. w sprawie  zmiany 

Zarządzenia Nr 14/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 13 lutego 2015 r. w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysów i rad sołeckich na terenie Gminy Stegna 

 

15. Zarządzenie Nr 54/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 10.04.2015 r. w sprawie  zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok 

16. Zarządzenie Nr 55/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 14.04.2015 r. w sprawie 

ustanowienia koordynatora gminnego w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, 

zarządzonych na dzień 10 maja 2015 roku. 

 

17. Zarządzenie Nr 56/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 14.04.2015 r. w sprawie  zasad 

delegowania oraz rozliczania kosztów podróży krajowych pracowników Urzędu Gminy 

Stegnie oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy Stegna. 

 

18. Zarządzenie Nr 57/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 14.04.2015 r. w sprawie  zmiany 

Zarządzenia Nr 85/2013 Wójta Gminy Stegna z dnia 22 sierpnia 2013 roku w sprawie 

wprowadzenia Instrukcji ewidencji i kontroli druków ścisłego zarachowania w Urzędzie 

Gminy 

 

19. Zarządzenie Nr 58/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 15.04.2015 r. w sprawie ogłoszenia 

rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego.   

 

20. Zarządzenie Nr 59/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 20.04.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

21. Zarządzenie Nr 60/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 20.04.2015 r. w sprawie  powołania 

obwodowych komisji wyborczy w gminie Stegna dla przeprowadzenia głosowania w 

wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r. 

 

22. Zarządzenie Nr 61/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 20.04.2015 r. w sprawie powołania 

gminnej komisji konkursowej w celu oceny prac na szczeblu gminnym w konkursie pt.” 

Zagrożenia wypadkowe w indywidualnych gospodarstwach rolnych”. 

 

23. Zarządzenie Nr 62/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 20.04.2015 r. w sprawie Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia naboru na inkasenta opłaty targowej w miejscowości 

Jantar. 

 

24. Zarządzenie Nr 63/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 27.04.2015 r. w sprawie 

ustanowienia operatorów informatycznej obsługi obwodowych komisji wyborczych w 

wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r. 

 

25. Zarządzenie Nr 64/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 27.04.2015 r. w sprawie powołania 

komisji do przeprowadzenia I przetargu nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanych stanowiących własność Gminy Stegna przeznaczonych do sprzedaży w 

drodze przetargowej położonych w miejscowości Mikoszewo. 

 

26. Zarządzenie Nr 65/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 28.04.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

27. Zarządzenie Nr 66/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 28.04.2015 r. w sprawie dzierżawy 

działki nr 427 położonej w miejscowości Jantar stanowiącej własność Gminy Stegna. 



 

28. Zarządzenie Nr 67/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 29.04.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

29. Zarządzenie Nr 68/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 30.04.2015 r. w sprawie 

wprowadzenia Wewnętrznej Polityki Antymobbigowej w Urzędzie Gminy w Stegnie. 

 

30. Zarządzenie Nr 69/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 04.05.2015 r. w sprawie ogłoszenia 

II ofertowego nieograniczonego przetargu na dzierżawę części plaży w Mikoszewie, poddania 

do publicznej wiadomości informacji o ogłoszeniu przetargu oraz powołania komisji 

przetargowej. 

 

31. Zarządzenie Nr 70/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 04.05.2015 r. w sprawie ogłoszenia 

II ofertowego przetargu na dzierżawę części plaży w Stegnie i Jantarze, poddania do 

publicznej wiadomości informacji o ogłoszeniu przetargu oraz powołania komisji 

przetargowej. 

 

32. Zarządzenie Nr 71/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 07.05.2015 r. w sprawie zmieniające 

zarządzenie w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na 

„utrzymanie czystości i porządku na terenach gminy Stegna”. 

 

33. Zarządzenie Nr 72/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 07.05.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

34. Zarządzenie Nr 73/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 14.05.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

35. Zarządzenie Nr 74/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 15.05.2015 r. w sprawie ogłoszenia 

II przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych 

stanowiących własność Gminy Stegna przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargowej 

położonych w miejscowości Mikoszewo oraz powołania komisji do przeprowadzenia 

przetargu. 

 

36. Zarządzenie Nr 75/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 15.05.2015 r. w sprawie ogłoszenia I 

przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych 

stanowiących własność Gminy Stegna przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargowej 

położonych w miejscowości Stegna, Jantar, Junoszyno, Mikoszewo, Niedźwiedzica oraz 

powołania komisji do przeprowadzenia przetargu 

 

37. Zarządzenie Nr 76/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 15.05.2015 r. w sprawie ogłoszenia I 

przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej o nr 652 

położonej w miejscowości Jantar stanowiącej własność Gminy Stegna przeznaczonej do 

sprzedaży w drodze przetargowej oraz powołania komisji do przeprowadzenia przetargu. 

 

38. Zarządzenie Nr 77/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 18.05.2015 r. w sprawie ogłoszenia 

przetargu ustnego nieograniczonego na dzierżawę nieruchomości gminnej, podania do 

publicznej wiadomości wyciągu z ogłoszenia o przetargu i powołania komisji do 

przeprowadzenia przetargu. 

 

39. Zarządzenie Nr 78/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 19.05.2015 r. w sprawie wniesienia 

wkładu pieniężnego i objęcia z tego tytułu udziałów w Przedsiębiorstwie Komunalnym 

„Mierzeja” Sp. z o. o. w Stegnie. 



 

40. Zarządzenie Nr 79/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 19.05.2015 r. w sprawie prowadzenia 

wyodrębnionej ewidencji księgowej – szczegółowych zasad finansowania, zarządzania i 

kontroli, przy realizacji Projektu pn. „Budowa centrum aktywności sportowej w Gminie 

Stegna” w ramach Programu „Jakość życia na obszarach wiejskich i różnicowanie gospodarki 

wiejskiej Oś 3. Działanie 313, 322, 323 „Odnowa i rozwój wsi”. 

 

41. Zarządzenie Nr 80/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 20.05.2015 r. w sprawie uchylenia 

zarządzenia nr 76/2015 Wójta Gminy Stegna. 

 

42. Zarządzenie Nr 81/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 20.05.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok 

 

3. W zakresie spotkań: 

1. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Mikoszewo 

2. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Żuławki 

3. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości  Stobiec 

4. spotkanie z przedstawicielami OWES w sprawie funkcjonowania spółdzielni socjalnych 

5. udział w komisji Turnieju Wiedzy Pożarniczej w Zespole Szkół w Drewnicy 

6. udział w egzaminie końcowym jako obserwator w Zespole Szkół w Drewnicy 

7. spotkanie z projektantem planu miejscowego Stegna Plaża 

8. spotkanie z gimnazjalistami ZS w Stegnie biorących udział w programie Młodzi w Sejmie 

9. udział w szkoleniu dotyczącym współpracy JST ze stowarzyszeniami 

10. spotkanie z konserwatorem  zabytków 

11. spotkanie z projektantem zejść przyplażowych 

12. spotkanie z przedstawicielami firmy LIDL w sprawie lokalizacji sklepu na terenie gminy 

13. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Stegienka - Osada 

14. spotkanie z CWŻ w sprawie rozbudowy sieci wodociągowej na terenie gminy 

15. spotkanie z przedstawicielami OWES i biznesu celem promocji spółdzielni socjalnych 

16. spotkanie z radą sołecką, radną, klubem kobiet w miejscowości Bronowo w sprawie 

remontu świetlicy wiejskiej 

17. udział w komisji infrastruktury GOM 

18. wręczenie medalu z długoletnie pożycie państwu Siwa 

19. spotkania z mieszkańcami w sprawie skarg i zażaleń 

20. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Chełmek 

21. indywidualne spotkania z radnymi gminy 



22. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Bronowo 

23. spotkanie organizacyjne w sprawie ścieżek rowerowych w UMWP 

24. udział w komisji egzaminacyjnej jako obserwator w ZS w Stegnie 

25. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Głobica 

26. udział w Walnym Zebraniu Udziałowców CWŻ 

27. udział w konferencji zorganizowanej przez ENERGA OPERATOR w sprawie współpracy 

JST z koncernem ENERGA 

28. udział w szkoleniu dotyczącym transportu zorganizowanym przez Starostwo 

Nowodworskie 

29. poświadczenia dokumentów przez składających zeznania świadków w sprawach rolnych 

30. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Nowotna 

31. spotkanie z marszałkiem województwa pomorskiego 

32. udział w turnieju sołectw w miejscowości Drewnica 

33. udział w uroczystości ku pamięci pomordowanych policjantów norweskich 

zorganizowanym przez Muzeum Stutthof 

34. udział w spotkaniu z UM w sprawie zejść nad morzem 

35. udział w spotkaniu dotyczącym funkcjonowania ZUOS Tczew 

36. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Stegienka 

37. spotkanie z dzierżawcą boksu na targowisku gminnym w sprawie zwrotu kosztów 

poniesionych przez dzierżawcę 

38. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Świerznica 

39. spotkanie z przedstawicielem ZGK Nowy Dwór Gdański w sprawie utrzymania czystości 

40. zorganizowanie i udział w Gminnym Zespole Zarzadzania Kryzysowego  dotyczącym 

przygotowania do sezonu 2015r. 

41. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Jantar Leśniczówka 

42. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Drewnica 

43. udział w zawodach wędkarskich o puchar wójta w Sztutowie 

44. spotkanie z dyrektorem GOK 

45. spotkanie z prezesem KS Morze w sprawie remontu boiska w Stegnie 

46. spotkanie z przedstawicielami GOM w sprawie programu gospodarki niskoemisyjnej 

47. spotkanie z przedstawicielem RZGW Tczew w sprawie oznakowania przystani i 

pomostów 



48. zorganizowanie sesji nadzwyczajnej w sprawie przesunięcia środków finansowych w 

budżecie celem zapewnienia finansowania inwestycji remontu boiska w Stegnie 

49. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Dworek 

50. podpisanie umowy na dofinansowanie remontu boiska w Stegnie 

51. udział w uroczystościach 70 rocznicy wyzwolenia obozu KL STUTTHOF 

52. udział w uroczystościach odsłonięcia tablicy pamiątkowej REJSU ŚMIERCI w 

Mikoszewie 

53. przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej w miejscowości Rybina 

54. spotkanie organizacyjne w UM Nowy Dwór Gd. dotyczące funkcjonowania Pętli 

Żuławskiej 

55. udział w komisji opracowującej strategie społeczną gminy Stegna 

56. spotkanie z komisją budżetową rady gminy w sprawie przygotowania do sezonu 

57. spotkanie z przedstawicielem PR 1 dotyczącym kontroli terenu pod imprezę "Lato z 

Radiem" 

58. podpisanie umowy na dofinansowanie remontu boiska w Stegnie 

59. udział w konferencji dotyczącym programu "Kajakiem przez Pomorze" zorganizowanym 

przez UMWP 

60. udział w spotkaniu z Zarządem LOT w Stegnie 

61. udział w konferencji dotyczącym turystyki wodnej zorganizowanym przez UMWP 

62. spotkanie kwartalne  z nowo wybranymi sołtysami gminy Stegna 

63. udział w Walnym Zebraniu Udziałowców LOT w Stegnie 

64. udział w szkoleniu zorganizowanym przez wojewodę pomorskiego dotyczącym 

"Organizacji funkcjonowania organów administracji publicznej podczas wykonywania zadań 

obronnych" 

65. spotkanie z Lasami Państwowymi dotyczącym współpracy w zakresie gruntów 

66. udział w gali z Prezydentem RP  Bronisławem Komorowskim. 

Dodała, że z małych rzeczy które udało się wykonać jest poprawa wyglądu Gminy Stegna co 

jest widoczne, udało się dopiąć realizację stacji CPN. 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – uzupełniając złożone przez Wójt Gminy 

sprawozdanie dot. punktów w sprawie targowiska gminnego w Stegnie oraz zejść 

przyplażowych odczytał treść następujących pism (stanowią załącznik do protokołu): 

1. Project – System Piotr Pałdyna – dot. umowy nr 4/II/2014 z dnia 30.07.2014 r.dot. 

opracowania dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę zejść pieszych na 

plażę, ciągów pieszo-jezdnych w miejscowości Stegna i Jantar, w którym firma wnosi 

o przeniesienie zakończenia terminu realizacji umowy oraz zwiększenie zakresu za 

dodatkowe wynagrodzenie. 



Radna Dorota Chojna Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – może przesłać tę informację 

radnym na maila i wtedy przejść do dyskusji na ten temat. 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – pozwoli Pani, że skończę. Kontynuował 

odczytanie w/w pisma. 

Kolejnym pismem, które odczytał było : 

1. Pismo AKO Architkci – arch. Krystyna Stawiarska-Kostarczyk dot. odpowiedzi na pismo 

z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie projektu budowlanego targowiska w Stegnie. 

Radna Dorota Chojna Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – zapytała kiedy odczytane 

pisma wpłynęły do Urzędu Gminy. 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że pismo w sprawie zejść 

przyplażowych wpłynęło 15 maja br., natomiast pismo dotyczące targowiska 6 maja. 

Radna Dorota Chojna Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – dlaczego zostają one 

odczytane dopiero na sesji, nie mogły zostać Radnym przesłane do informacji. Uważa, że 

radni powinni dokładnie się z nim zapoznać aby mogli przejść do dyskusji. Po co zostały one 

odczytane, żeby niepokoić mieszkańców.  

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – zapytał z jakiego powodu miał by być 

zobligowany do ich przesłania. 

Radna Dorota Chojna Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – czy oczekuje Pan podstawy 

prawnej czy jednak relacje Radny Wójt powinny być prawidłowe. 

Radny Mariusz Ogrodowski – jesteśmy w punkcie dot. informacji Wójta o pracy między 

sesjami i Wójtowie informują jakie odbyli spotkania i jakie otrzymali pisma. Z ciekawością 

zapoznał się z tymi pismami i cieszy się, że zostały one odczytane, ponieważ z 

przedstawionego sprawozdania chciał zapytać jaki jest problem, że w dalszym ciągu na 

targowisku jest tylko jeden dzierżawca. Rozumie, że Zastępca Wójta przedstawił to po to, aby 

wyjaśnić powody braku kolejnych dzierżawców.  

Radna Dorota Chojna Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – w związku z odbytym 

spotkaniem z dzierżawcą boksu na targowisku gminnym w sprawie zwrotu kosztów 

poniesionych przez dzierżawcę zapytała czy dotychczasowy dzierżawca chce wymówić tę 

umowę. 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  wyjaśniła, że dotychczas celowo nie chciała mówić na 

temat tego targowiska i problemów, które powstają, aby nie zostało to odebrane przez 

Radnych, że robi coś poza Radą, albo jej nie informuje.  

Na dzisiaj udało podpisać się trzy umowy. Jeden z dzierżawców, który wystąpił o 

odszkodowanie, poniósł koszty w związku z koniecznością dostosowania obiektu do 

funkcjonowania. Okazało się, że nie ma w tam po prostu odpowiedniej mocy prądu i nie może 

prowadzić tam działalności. W ubiegłym roku Rada Gminy odjęła uchwałę zatwierdzającą 

regulamin targowiska „Mój Rynek”. Stanowi on o tym, że obiekty powinny być całoroczne i 

targowisko cały rok powinno funkcjonować. Z dokumentacji inwestycji wynika, że jest to 

obiekt sezonowy dlatego też wystąpiliśmy do projektanta z zapytaniem, na które odpowiedź 

została Państwu odczytana. Obiekt ten nie jest przystosowany do działalności całorocznej, w 

związku z czym w miesiącu przynajmniej październiku będzie musiała zostać spuszczona 

woda.  

Problem wystąpił w momencie kiedy podłączono sprzęt w pomieszczeniu. W tej chwili 

wystąpiono do Zakładu Energetycznego o zwiększenie mocy. Występujemy do Urzędu 



Marszałkowskiego z zapytaniem czy jest możliwość przerobienia tej instalacji, aby 

doprowadzić możliwość funkcjonowania targowiska tak jak powinno to być. To są działania, 

które należą do kompetencji Wójta a nie Rady Gminy. 

Część z Radnych przychodzi do niej do Urzędu i pyta o bieżące sprawy , część tego nie robi. 

Nie chciałaby, aby zostało to odebrane w ten sposób, że szuka się błędów, ponieważ każdy je 

popełnia. 

Niewiadomą jest czy nie będziemy musieli zwrócić środków finansowych z tej inwestycji. Na 

chwilę obecną sprawa stanęła na tym, że wystąpiono o zwiększenie mocy i będziemy starali 

się to naprawić, ale wszystko wymaga czasu.   

 

Radna Dorota Chojna Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – zapytała czy przeznaczenie 

tych boksów nie było typowo przemysłowo – spożywcze i dlatego teraz wystąpił ten problem 

z prądem. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  wyjaśniła, że w regulaminie zostały określone typy 

działalności, której nie można w nich prowadzić i na takie działalności umowy nie są 

zawierane. Skoro został określony katalog przez Radę na co nie można zawrzeć tam umowy 

to na pozostałe można.  

 

Radna Dorota Chojna Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – zapewne wszystkich 

interesowało kiedy to targowisko będzie czynne stąd były te nasze zapytania.  

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  dodała, że obiekt zaprojektowany jako sezonowy z 

regulaminem na działalność całoroczną tak funkcjonować nie mogą.  

 

Radna Gabriela Danelska Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu – cieszy się, że odbyło się 

posiedzenie Komisji odnośnie przygotowania do sezonu letniego, ponieważ nasunęło się na 

nim wiele pytań. Uważa, że powinny odbywać się wspólne posiedzenia Komisji, nie tylko 

dotyczące sezonu letniego, a także po to, aby wyjaśniono Radnym sprawy związane z 

zejściami przyplażowymi, spotkania z Urzędem Morskim, jakie były uzgodnienia odnośnie 

ścieżek rowerowych. 

Zapytała również czy na Walnym Zebraniu LOT podjęte zostały jakieś decyzje dotyczące 

Gminy Stegna.  

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że na wniosek Wójt Gminy 

Uchwałą Walnego Zebrania LOT składka członkowska Gminy Stegna w stowarzyszeniu 

została zmniejszona. Zgodnie z poprzednią Uchwałą składka Gminy wynosiła 40.000 zł, 

natomiast w budżecie mieliśmy zabezpieczoną jedynie kwotę 20.000 zł, którą byliśmy 

zobowiązani już przekazać. Walne Zebranie podjęło decyzję o zmniejszenie jej do kwoty 

rocznej 30.000 zł.  

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – zapytał ilu Radnych wzięło udział w spotkanie z 

Zarządem LOT. 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że uczestniczyło w nim 4 radnych. 

Radny Mariusz Ogrodowski -  podziękował za odczytanie pism przez Zastępcę Wójta. 

Mieszkańcy często pytają o targowisko i teraz oglądając relację z sesji poznają prawdziwą 

przyczynę nie funkcjonowania tego targowiska.  

Poprosił o rozszerzenie następujących punktów złożonego przez Wójt sprawozdania: 



1) dot. Zarządzenia Nr 68/2015 Wójta w sprawie wprowadzenia Wewnętrznej Polityki 

Antymobbigowej w Urzędzie Gminy w Stegnie; 

2) Spotkania z przedstawicielami firmy LIDL w sprawie lokalizacji sklepu na terenie 

gminy; 

3) spotkanie z CWŻ w sprawie rozbudowy sieci wodociągowej na terenie gminy, 

częściowo Wójt rozszerzyła już ten punkt, rozumie, że głównie dotyczyło ono ul. 

Sportowej w Stegnie, pamięta jak Z-ca Wójta informował, że będzie konieczny 

remont tej ulicy i zastanawia się czy zasadnym jest wykonanie tego w tym roku. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  wyjaśniła, że odnośnie Zarządzenia Nr 68/2015 Wójta w 

sprawie wprowadzenia Wewnętrznej Polityki Antymobbingowej w Urzędzie Gminy w 

Stegnie, pewne zawirowania w urzędzie trwają już od około roku. Przeprowadzone zostało 

szkolenie dla pracowników w ramach tej polityki antymobbingowej w celu poinformowania 

wszystkich pracowników o pewnych zasadach.   

 

Radny Mariusz Ogrodowski -  zapytał co Wójt rozumie przez określenie „zawirowania 

mobbingowe” . 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  wyjaśniła, że toczy się procedura sądowa z powództwa 

pracownika w stosunku do innych pracowników i w związku z tym, aby to się nie powtarzało 

wprowadzono w urzędzie Wewnętrzną Politykę Antymobbingową i przeszkolono w tym 

zakresie pracowników.  

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – odnośnie zapytania w sprawie spotkania z 

przedstawicielem firmy LIDL dotyczyło ono lokalizacji tzw. namiotu na terenie Gminy 

Stegna. W związku z tym, iż Gmina nie posiada miejsc na taką działalność zostały wskazane 

miejsca osób fizycznych. Na chwilę obecną żadnej odpowiedzi nie ma, najprawdopodobniej 

inwestor nie znalazł dogodnej lokalizacji. 

Odnośnie wodociągu ul. Sportowej, po przeanalizowaniu projektu boiska sportowego 

doszliśmy do wniosku, aby przeanalizować możliwość szybkiego jego wykonania w celu 

umożliwienia nawadniania nawierzchni. 

 

Radna Gabriela Danelska Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu – zapytała czy odczytane 

pisma mogą zostać przesłane do Radnych. Radni nie są tylko od opiniowania uchwał na sesję 

ale także od tego, aby wiedzieli co się w gminie dzieje.  

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że informacja zostanie przesłana. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała o park kulturowy w miejscowości 

Żuławki, czy wiąże się to ze zwiększonymi obostrzeniami. Jakie da to korzyści dla 

mieszkańców. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  wyjaśniła, że jest to działanie z wniosku mieszkańców 

Żuławek. Wiadome jest, że wiąże się to z obostrzeniami jakie nakłada konserwator zabytków. 

Określenie takie obszaru kulturowego nie jest kwestia tygodnia czy miesiąca, wymaga to 

odpowiednich analiz.  

 

Radna Agnieszka Kleczewska – poprosił o rozszerzenie punktu dot. spotkania z Lasami 

Państwowymi dotyczącym współpracy w zakresie gruntów, czy dotyczyło ono przekazania 

gruntów pod parkingi leśne, czy pod szkołę w Stegnie. 



 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  wyjaśniła, że spotkanie odbyło się odnośnie podpisanych 

w ubiegłym roku umów na opracowanie dokumentacji technicznej na odcinki dróg. Podpisane 

są one zasadzie realizacji decyzjami zridowskimi. Chcemy uzyskać takie pozwolenie na 

budowę, aby uniknąć tego, żeby płacić za te grunty i mieć możliwość realizacji a 

przynajmniej załatwienia spraw formalno prawnych z uzyskaniem pozwolenia na budowę. 

Wskazane zostały grunty, którymi moglibyśmy się zamienić, dotyczy to również szkoły w 

Stegnie. Być może uda nam się doprowadzić do formy dzierżawy, która jest określoną formą 

własności, która umożliwiłaby nam złożenie wniosku o pozwolenie na budowę. Bądź 

pozostaje decyzja zridowska wówczas potrzebna jest decyzja o warunkach zabudowy i 

dopiero można składać wniosek na budowę.  

 

Ad. Pkt. Nr 7. Informacje Komisji Rady Gminy Stegna z pracy w I kwartale 2015 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Chojna – odczytała informacje z pracy 

Komisji w I kwartale 2015 r. ( stanowi załącznik do protokołu ) 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – zapytał jakiego okresu dotyczyły przeprowadzone 

kontrole.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Chojna – odpowiedziała , że kontrolowany 

był rok 2014.  

 

Mieszkaniec gminy – odnośnie targowiska gminnego powiedział, że uczestniczył w tych 

pracach jako podwykonawca i był to bubel projektowy. Na 400 m2 zbudowanie kilkunastu 

budek jest ewidentną pychą Rady Gminy i władz poprzednich, z tego względu, że nie ma tam 

możliwości prowadzenia handlu, żadnego. Gdyby został zrobiony tam parking przynosiłby 

jakieś dochody dla gminy, a to co jest nie przynosi nic. Jak można ustalić 1.500 zł za 

wynajem takiego boksu, gdzie nie ma to racji bytu. Przez 3-4 lata będzie to stało puste i nie 

będzie z tego żadnych korzyści. Dlaczego tak zostało zrobione. 

 

Radna Gabriela Danelska Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu – powiedziała, że Radni 

nie znają się na sztuce budowlanej, projekt zatwierdza i daje pozwolenie Starostwo 

Powiatowe, jeżeli oni wyrazili zgodę i dali pozwolenie.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poprosiła o zadawanie pytań w temacie 

sprawozdania Komisji, pozostałe tematy będą mogły zostać poruszone w sprawach różnych. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – zwracając się do Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

powiedział, że myśli że po zapoznaniu się z pismami odczytanymi przez Z-cę Wójta, Rada 

Gminy a zwłaszcza Komisja Rewizyjna zarządzi kontrolę.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Chojna – powiedziała, że do dzisiaj nic o tej 

sytuacji jako Komisja Rewizyjna nie wiedzieli. Nie jest przeciwna temu iż te pisma zostały 

dzisiaj odczytane, tylko dlaczego nie zostały wcześniej przekazane Radnym. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  szanowni Państwo, musimy sobie jasno powiedzieć kto tu 

jest Wójtem, a kto jest Radą, do kogo i jakie kompetencje należą. To, że Państwo poprzednio 

nie interesowali się żadną sprawą, to że my próbujemy naprawić nieprawidłowości i o tym nie 

mówić do tej pory.  

 



Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – powiedziała, że Radni znają swoją rolę i 

swoje kompetencje. 

Poprosiła o przedstawienie informacji przez Komisję ds. Budżetu. 

 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Gabriela Danelska – odczytała informacje z pracy 

Komisji w I kwartale 2015 r. ( stanowi załącznik do protokołu ) 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  zwróciła uwagę, iż pracami Komisji Rady nie kieruje 

Wójt tylko Przewodnicząca Rady. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Gabriela Danelska – dodała, że chciałaby, aby Pani 

Wójt wiedziała, że jest taki wniosek i również uczestniczyła w tych wspólnych posiedzeniach. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zachęciła Przewodniczących komisji, aby 

zapraszali na swoje posiedzenia Wójta, Zastępcę Wójta na obrady Komisji. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  w związku z tym, że cały czas Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej zarzuca iż nie jest przesyłana korespondencja, której realizacji z mocy ustawy 

należy Wójta, zwróciła się z zapytaniem do pracownika obsługi Rady Gminy czy w związku z 

prowadzonymi w poprzedniej kadencji pracami, czy opracowywaną dokumentacją, postępami 

tych prac przekazywana była Radnym korespondencja, która przychodziła od projektantów, 

gdzie toczyły się rozmowy w przygotowaniach pewnych zadań.  

 

Pracownik ds. obsługi Rady Gminy – odpowiedziała, że jeżeli nie wpłynął oficjany wniosek 

o Radnych to nie. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Agnieszka Kleczewska – nie złożyła informacji z 

pracy komisji w I kwartale z uwagi na to, iż jest to sprzeczne z zapisami Statutu Gminy 

Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.  Sprawozdanie z realizacji w 2014 roku programu współpracy Gminy 

Stegna z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał w jakiej formie będzie ono zatwierdzane, czy poprzez 

głosowanie. 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odpowiedziała, że poprzez jego przyjęcie.  

Radny Mariusz Ogrodowski – zainteresował go punkt 5c, Fundacja Pokolenia i zapis : „ 

Ogólne i szczegółowe założenia każdego z konkursów zawarte były każdorazowo w 

ogłoszeniach konkursowych, zamieszczane zgodnie z ustawą na stronie internetowej Gminy 

Stegna www.stegna.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicach ogłoszeń w 

siedzibie Urzędu Gminy Stegna. Zadał sobie trochę trudu, ale niestety nie znalazł takich 

informacji we wskazanych miejscach. 

Prosi również o sprostowanie zapisów pkt 6 – jako Sołtys Sołectwa Stegna niejednokrotnie 

był współorganizatorem imprezy pt. „Święto Muszelki”, natomiast pracownik w 

sprawozdaniu wpisał, że Gmina Stegna współuczestniczyła pozafinansowo, czyli rozumiem, 

że innego rodzaju wsparcie, którego nie było oprócz środków z funduszu sołeckiego.  

http://www.stegna.pl/


Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poinformowała, że mimo wcześniejszej 

informacji sprawozdanie to nie powinno być poddane głosowaniu. Jest ono przedkładane i 

przyjmowane przez Radę do wiadomości. 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.) 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska  zarządziła 10 minutową przerwę. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.1.  projekt uchwały w sprawie  wystąpienia Gminy Stegna ze 

stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Żuławy i Mierzeja  
 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/39/2015 

w sprawie  wystąpienia Gminy Stegna ze stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

Żuławy i Mierzeja 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.2.  projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania „Spichlerz Żuławski” 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zadał następujące pytania do projektu uchwały : 

1) W jakiej formie jest załączony Statut Stowarzyszenia, 



2) Nie znalazł informacji odnośnie składki członkowskiej jaka będzie jej wysokość. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że obecny Statut Stowarzyszenia został 

Radnym przekazany jako materiał dodatkowy. Będzie on tworzony na nowo po wstąpieniu 

pozostałych jednostek. Wysokość składki członkowskiej nie została jeszcze określona. 

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/40/2015 

w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz 

Żuławski” 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.3.  projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stegna do Lokalnej 

Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania "Spichlerz Żuławski" w okresie 

programowania Unii Europejskiej na lata 2014 – 2020 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/41/2015 

w sprawie przystąpienia Gminy Stegna do Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy 

Działania "Spichlerz Żuławski" w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 

2014 – 20201 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.4.  projekt uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty 

targowej, sposobu jej poboru, inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 



 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – czy Komisje, które zaopiniowały projekt pozytywnie 

przeanalizowały kwestię ilości miejsc targowych przekraczających 20 m2 . Pamięta kwestię, 

kiedy Rada Gminy podejmowała tę uchwałę w poprzedniej kadencji miała w zamiarze 

między innymi rozwiązać problem stawiania wielkogabarytowych namiotów. Jako Sołtys 

apelował do poprzedniej Rady, że stawki są za niskie dotyczące tych gabarytów. Doświadczył 

tego zbierając tę opłatę w obiektach 400 metrowych, gdzie wewnątrz niego handlowało  

6 podmiotów, dzielili się opłatą targową i wychodziło im za dzień 60 zł. Problem tych 

namiotów nie został rozwiązany. Uważa, że stawka ta jest niska. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska – być może należy skupić się na samej umowie i zawrzeć 

zapis o braku możliwości poddzierżawiania i egzekwować to w czasie kontroli. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – wyjaśnił, że tam prowadzona jest działalność bezumowna, 

natomiast Gmina ma obowiązek pobierać opłatę tam gdzie prowadzony jest handel. Nie jest 

to kwestia umowy. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wyjaśniła, że poprzednio stawki te były 

wyższe, natomiast po argumentach właścicieli namiotów i tego, że w Stegnie nic nie będzie 

stawki te zostały obniżone do takiego pułapu jaki teraz jest. W zeszłym roku mieszkańcy 

przychodzili na sesję, odbywały się spotkania w Urzędzie z wnioskiem o zmniejszenie opłaty 

targowej.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – powiedział, że cieszy go wola Wójt, że te stawki dla 

mieszkańców pozostają bez zmian, nie chodzi mu o zapisy § 1. ust. 1 i 2, ma na myśli 

zwiększenie stawek określonych w ust. 3 szczególnie tych powyżej 100 m2 . 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wyjaśniła, że projekt tej uchwały w sensie 

stawek jest taki jak został zatwierdzony w poprzedniej kadencji, natomiast zmieniły się zapisy 

odnośnie wyznaczonych inkasentów tej opłaty.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska ogłosiła 5 minutową przerwę w celu 

przedyskutowania kwestii stawek opłaty targowej. 

 

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie.  

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/42/2015 

w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, inkasentów 

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 
 



Ad. pkt Nr. 9.5. projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Stegna a Gminą Miasta Gdańska w sprawie 

powierzenia Gminie Miasta Gdańska wykonania zadania publicznego polegającego na 

zagospodarowaniu odpadów komunalnych w zakresie termicznego przekształcania 

frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu 

Gminy Stegna 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 

radny wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/43/2015 

w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Stegna a Gminą Miasta Gdańska w sprawie powierzenia Gminie Miasta Gdańska 

wykonania zadania publicznego polegającego na zagospodarowaniu odpadów 

komunalnych w zakresie termicznego przekształcania frakcji energetycznej 

wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy Stegna 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.6. projekt uchwały w sprawie  zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z 

mieszkańcami Gminy Stegna 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – złożyła wniosek o nieodczytywanie pełnej 

treści projektu uchwały. 

Wniosek swój poddała pod głosowanie. Obecnych na sali 14 radnych. Za głosowało 14 

radnych. 

 



 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała częściowo projekt uchwały  

i poddała pod głosowanie pełną jego treść. Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/44/2015 

w sprawie  zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Stegna 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.7. projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 652 

położonej w miejscowości Jantar 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

  

Radny Mariusz Ogrodowski – jaka jest konieczność scalania działki 652, a w następnej 

uchwale działkę 170/3 się dzieli. Działka 652 została przeznaczona do sprzedaży w celu 

zaspokojenia potrzeb zabudowy usług turystyki. Obie działki, o których mówi są to działki ze 

sobą sąsiadujące. Podzieloną działkę o nr 170/3 przeznaczona się do sprzedaży w drodze 

przetargu w celu zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych. Czy jest ktoś chętny na takie 

zapotrzebowanie.  

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że działka 652 powstała z połączenia 

dwóch działek o nr 170/4 i 170/5. Znajduje się ona w sąsiedztwie lasu. W związku z tym, iż 

zgodnie z prawem budowlanym od sąsiednich działek muszą być zachowane odpowiednie 

odległości, zachodzi potrzeba, aby stworzyć większą działkę właśnie pod usługi turystyczne. 

Były składane wnioski przez mieszkańców. W związku z powyższym przystępujemy do 

scalenia nieruchomości, a działki powstałe w wyniku podziału działki o nr 170/3 przeznacza 

się pod cele mieszkaniowe. W wyniku jej podziału powstaną 3 działki, które są przedmiotem 

kolejnego projektu uchwały. 

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/45/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 652 położonej w miejscowości Jantar 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 



Ad. pkt Nr. 9.8. projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu działek nr 170/6, 170/7, 170/8 położonych w miejscowości Jantar 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/46/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działek nr 170/6, 170/7, 

170/8 położonych w miejscowości Jantar 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Obrady opuściła Radna Magdalena Haftkowska – stan obecnych Radnych - 13. 
 

Ad. pkt Nr. 9.9. projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż działek 

położonych w miejscowości Świerznica o nr 92/11, 92/12, 92/13 w drodze przetargowej

  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska – Pani Sołtys 

Świerznicy zgłosiła, iż ma zastrzeżenia co do wydzielonych działek geodezyjnych. Z 

działkami tymi sąsiaduje boisko. Teren, na którym znajduje się boisko zostało przekazane 

sołectwu. W zeszłym roku nastąpił podział geodezyjny, o którym sołectwo nie zostało 

poinformowane.  

 

Obrady opuściła Radna Magdalena Haftkowska – stan obecnych Radnych - 13. 

 

Sołtys Sołectwa Świerznica Wiesława Gierszewska – powiedziała, że chciałaby zwrócić 

uwagę, iż nie ma słupków granicznych wyznaczających drogę, po prostu jej nie widać. 

 

Mieszkaniec Sołectwa Świerznica – w 2011 roku gmina przekazuje tę działkę na Sołectwo, 

w 2014 roku wytycza z tej działki drogę dojazdową do działek budowlanych. Sołectwo 

poniosło koszty finansowe na wykonanie tego boiska. Jest tam pseudo droga, ale nie widać 

tam śladu działań geodety w wyznaczeniu tej drogi. Informacja o takim wytyczeniu drogi 

przez boisko nie została przekazana. Czyją jest inicjatywą podział tej działki.  

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – wyjaśniła, że z dokumentów, które znajdują się w urzędzie 

wynika, że w 2014 roku został dokonany podział i wydzielona droga dojazdowa do działek 

gminnych. W 2012 roku Sołectwo uzyskało pisemną zgodę Pani Wójt na zagospodarowanie 

tego terenu. Została wykonana koncepcja zagospodarowania tego terenu, w której ujęta jest 

już ta nowo wydzielona droga dojazdowa.  



W tej chwili realizowane jest to co zostało wcześniej zatwierdzone i przygotowane poprzez 

dostęp przez drogę gminną do działek gminnych proponowanych do sprzedaży.   

 

Mieszkaniec Sołectwa Świerznica – zapytał, kiedy rozpoczęła się procedura podziału 

działku na te trzy działki, które mają zostać przeznaczone do sprzedaży o nr 92/11, 92/12, 

92/13, jest to ważne. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – wyjaśniła, że w dokumentacji, którą przed chwilą 

przywiózł pracownik są wpisane osoby, które były stronami w tej sprawie, tzn. jeżeli 

wskazywany jest pewien podział, wykonany jest szkic graniczny na podstawie, którego każda 

ze stron musi to zaopiniować. Osoby, których działki są do nich przyległy podpisały szkic 

graniczny. Miało to miejsce w lipcu 2014 r.   

 

Radny Mariusz Ogrodowski – jaki jest numer działki, która została przekazana sołectwu, 

czy dotyczy przedmiotowy projekt uchwały dotyczy tej działki.  

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – przedstawiając szkic graficzny wskazała na nim, których 

działek dotyczy projekt uchwały oraz działkę, na której znajduje się boisko oraz wydzieloną 

drogę stanowiącą dojazd do działek gminnych.  

Przypomniała, że w2012 roku sołectwo uzyskało zgodę na zagospodarowanie działki pod 

boisko, ale z opracowania planu zagospodarowania, które zostało wykonane w roku 2014 

znajduje się droga, którą gmina wydzieliła do działek proponowanych w projekcie uchwały 

do sprzedaży.  

Przedstawiając projekt uchwały realizuje to co zostało wcześniej zatwierdzone. Nie wie co ma 

odpowiedzieć na to, że Sołectwo nic na temat wydzielenia tej drogi nie wiedziało.   

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – stwierdziła, że nie ma możliwości sprzedaży 

działek bez dostępu drogi, dlatego droga ta została wytyczona.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/47/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek położonych w miejscowości Świerznica 

o nr 92/11, 92/12, 92/13 w drodze przetargowej 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 



Ad. pkt Nr. 9.10. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie 

nieruchomości do dzierżawy na okres do 10 lat 
  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna z uwagą czy nie 

zasadniejsza byłaby dzierżawa do 5 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wyjaśniła, że propozycja Wójta jest na okres 

do 10 lat, więc prosi o złożenie konkretnego wniosku. 

  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska –odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych,  

2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/48/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie nieruchomości do dzierżawy  

na okres do 10 lat 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – wniósł, aby w tym roku nieruchomość w sezonie letnim była 

już wydzierżawiona i aby Wójt wydzierżawiła ją bez przetargu. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – poinformowała, że ogłoszony został już przetarg, zgłosiły 

się dwie chętne osoby. Ma nadzieję, że na ten rok na okres sezonu umowa zostanie podpisana.  

 

Radna Bogumiła Duraj – zapytała jak stawka dzierżawy jest wstępnie określona. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – jest to kwota 2.500 zł.  

 

Ad. pkt Nr. 9.11. projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość i ten sam dzierżawca 

  

Radny Mariusz Ogrodowski – do przedmiotowego projektu uchwały nie jest załączony 

załącznik graficzny, o jaką nieruchomość chodzi i kto jest dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – wyjaśniła, że są to 3 miejsca parkingowe znajdujące się na 

placu OSP Stegna, dzierżawca wykorzystuje te miejsca do prowadzenia działalności 

gospodarczej. 

 



Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poinformowała, że poprosiła, aby przy 

każdej kolejnej uchwale dot. gospodarowaniem nieruchomościami załączany był załącznik 

graficzny, aby było wiadomo, gdzie się one znajdują . 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska –odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/49/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość i ten sam dzierżawca 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.12. projekt uchwały w sprawie  uchylenia Uchwały Nr XL/395/2014 Rady 

Gminy Stegna z dnia 13 lutego 2014 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości działek Nr 562/19, Nr 562/20 na cz. dz. 562/24, położonych w 

miejscowości Stegna  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska –odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VIII/50/2015 

w sprawie uchylenia Uchwały Nr XL/395/2014 Rady Gminy Stegna z dnia 13 lutego 

2014r.  w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości działek Nr 562/19, Nr 

562/20 na cz. dz. 562/24, położonych w miejscowości Stegna 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 



Ad. pkt Nr. 10. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska poinformowała, że na wszystkie interpelacje i zapytania 

odpowiedzi zostaną udzielone w formie pisemnej. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – zgłosił, aby treść udzielonych interpelacji została 

przekazana również sołtysom. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poinformowała, iż osoby, które chcą zabrać 

głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Wiceprzewodniczącej 

Rady Brygidy Drągowskiej i wpisały się na listę mówców. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska ogłosiła 10 minutową przerwę. 

 

Ad. pkt Nr. 11. Wolne wnioski i informacje.  
 

Obrady opuściła Radna Jolanta Kwiatkowska – stan obecnych Radnych - 12. 

 

Sołtys Sołectwa Rybina Józef Kogut – zwrócił uwagę, iż sołtysom również należy 

umożliwić zapoznanie się z materiałami sesji, praktyka stosowana w poprzedniej kadencji 

była niezgodna z przepisami.  

 

Mieszkaniec Sołectwa Rybina, Pan Śledź – zwracając się do Wójt oraz Z-cy Wójta 

powiedział, że z płyt które zostały zdjęte spod ośrodka zdrowia ma zostać wydłużona droga w 

pole, aby Pan Sołtys mógł wywieść sobie buraki, a droga do posesji nowo powstałych nie 

istnieje. Prosi, aby te płyty zacząć układać od strony tych posesji. Nie pozwoli, aby zostały 

one położone na drodze donikąd.  

Zwracając się do wszystkich Radnych powiedział, że zauważył dwa obozy, jest jedna Gmina i 

druga Gmina, ustępująca władza i obecna władza. Jeżeli nie chcą Państwo czegoś zrobić to 

nie przeszkadzajcie. W końcu mieszkamy w jednej gminie, w jednej miejscowości to róbmy 

coś dla niej i nie kłóćmy się. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – żałuje, że Pani Przewodnicząca opuściła obrady, na 

początku obrad przywitała Sołtysów i prosiła o współpracę. Zastanawia go to, że jeżeli Sołtys 

chce zabrać głos w jakiejś sprawie i mu się tego nie umożliwia. Nie wie jak ta współpraca 

będzie wyglądała. Poprosił Wiceprzewodniczącą o nie odbieranie mu w tej chwili głosu. 

1) Nie dawno odbył się objazd Rady Gminy po terenie gminy, w którym uczestniczył w 

swoim sołectwie. Chciałby się dowiedzieć o koszt tego objazdu i jakie wnioski zostały 

z niego wypracowane.   

2) Odnośnie targowiska troszeczkę żałuje, że Radni z miejscowości Stegna nie wyrazili 

swojej woli w interpelacjach i zapytaniach do Pani Wójt, natomiast w dalszej dyskusji 

to się rozwinęło. 

3) Wie, że w kwietniu i w maju odbyło się bardzo dużo komisji Rady Gminy, z tego  

co naliczył około 15. W tym są 2 sesje. Rozumie teraz dlaczego uchwała w sprawie 

diet Radnych została wycofana, w chwili obecnej Radni pobierają miesięcznie 

większe diety.  

4) Zwracając się do Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Radnej Doroty Chojna 

powiedział, że sprawy targowiska i zejść na plażę dotyczą sołectwa Stegna, prosiłby 

jeżeli będzie taka wola, aby przeprowadzić kontrolę w sprawie tych dwóch 

przedsięwzięć. Dochodzi jeszcze kolejna sprawa w Sołectwie Rybina, chodzi  

o przystań żeglarską, która została wykonana nie na gruntach gminnych. Ktoś 

przekroczył prawo i swoje uprawnienia.  



5) Zwracając się do Radnego Dolińskiego powiedział, że zgodnie ze Statutem jest 

możliwość odbywania się wspólnych posiedzeń komisji, w rozmowie na zewnątrz 

powiedział on, że nie ma takiej możliwości.  

W poprzedniej kadencji miało miejsce coś takiego, że odbywały się przed każdą sesją 

wspólne posiedzenia i wszyscy Radni wiedzieli co się dzieje. Widzi, że w tej kadencji 

tego nie ma. Nie chciałby upominać Pani Przewodniczącej, ale jest to jej wina, jest to 

jej prawo i obowiązek organizacja pracy Rady. Widać, że co niektórzy Radni nie 

wiedzą o czym się mówi na komisjach, to jest niedopuszczalne. Przede wszystkim 

łatwo policzyć, jeżeli chcecie Państwo wspomagać budżet gminy, to jego zdaniem 

wystarczałaby jedna komisja, do tego Komisja wspólna i Sesja.  

Zapytał czy przy takim tempie prac Komisji jakie miały miejsce w miesiącu kwietniu i 

maju, w budżecie są zabezpieczone środki na diety dla Radnych.  

6) Dzisiaj bardzo dużo było mowy o turystyce, z tego co wie komisja budżetowa odbyła 

posiedzenie w tej sprawie. Zastanawia się dlaczego niema tego punktu w porządku 

obrad, zbliża się już koniec maja, ale myśli, że jeszcze się taka sesja odbędzie, ale ma 

nadzieję, że Komisji już w tej sprawie nie będzie. 

7) Czy prawdą jest, że w dniu dzisiejszym odbyła się Komisja. Czy dieta zostanie 

wypłacona podwójnie, za komisję z sesję w dniu dzisiejszym. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odpowiedziała, że w dniu dzisiejszym 

odbyło się również posiedzenie Komisji, natomiast dieta zostanie wypłacona za jedno 

posiedzenie. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – kontynuując: 

8) Posiada dokument podpisany przez Panią Wójt Jolantę Kwiatkowską, jest to 

Zarządzenie Nr 73/2012 dotyczące targowiska, jak pisze stałego w Stegnie. W § 4 jest 

mowa o tym co to jest targowisko i co powinno mieć i co ono będzie miało : 

„Targowisko jest utwardzone, oświetlone, przyłączone do sieci wodociągowej, 

elektrycznej, kanalizacyjnej, wyposażone jest w odpływ wody deszczowej, ma 

zadaszone stoiska, miejsca parkingowe oraz sanitariaty.” Czy nie jest to 

przekłamanie, miejsc parkingowych na tym targowisku niestety nie ma. Prosiłby o 

wyjaśnienie, oczywiście nie dzisiaj, czy jest to przekłamanie czy pomyłka w druku. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – do zabrania głosu zmusiła go wypowiedź Sołtysa Piotra 

Wiatr, chodzi mu pytanie i dziwne zachowanie Sołtysa dotyczące obecności 4 Radnych na 

spotkaniu z Zarządem LOT „Jantarowe Wybrzeże”. Chciałby powiedzieć, że jako Radny 

uczestniczy w wielu spotkaniach, uczestniczy w Sesjach, Komisjach. Ma tą przyjemność 

pracować zawodowo co związane jest z zaledwie 26 dniami urlopu, które systematycznie 

wykorzystuje na udział w Komisjach i Sesjach, kontrolach. Jako Radny mam do tego Wójta  

i jeże osobiście ma jakieś zapytanie to kieruje się do organu wykonawczego, który 

uczestniczy z ramienia gminy i pyta. Nie musi być na każdym spotkaniu, bardzo by chciał, ale 

nie musi być obecny żeby wiedzieć co się dzieje.  

Jeżeli Sołtys czuje się zaniepokojony, że Radni z Sołectwa Stegna nie złożyli żadnego 

zapytania i interpelacji odnośnie targowiska, to informuje go, że on nie potrzebuje składać 

interpelacji i robić przedstawienie, żeby uzyskać informacje co się dzieje na targowisku i 

czym jest spowodowane, że handlu tam nie ma, bo do tego Pan zmierza. On potrafi tak jak 

Pani Wójt powiedziała wykonać telefon, potrafi udać się do urzędu zapytać, dowiedzieć się i 

to czyni. W związku z tym nie potrzebuje składać interpelacji akurat w tym temacie. Będzie je 

składał w takich tematach, które uzna za słuszne i jeżeli uzna, że niewyczerpująco Wójt czy 

Zastępca Wójta udzielili mu wcześniej odpowiedzi. Dziękuje za taką troskę Sołtysa, będzie 

miał to na uwadze.  



Odnośnie złożonego wniosku o wycofanie projektu uchwały w sprawie diet radnych, rozumie, 

że Sołtys potrafi znaleźć podtekst i ubrać w słowa i powiedzieć jaki powód złożenia tego 

wniosku, natomiast powód był jeden. Jako Radny na dzień dzisiejszy nie uważa, żeby zrobił 

cokolwiek wielkiego, w związku z powyższym nie uważa, że zasługuje jako Radny na 

podwyżkę. Wielokrotnie wypowiadał się na ten temat w ten sposób, czy to na sesjach czy na 

komisjach, więc prosi nie uzasadniać jego wniosków w sposób pasujący dla Sołtysa. 

Sołtys wnioskuje o sesję poświęconą turystyce, również uważa, że powinniśmy wrócić do 

kwestii  sesji oświatowej, sesji turystycznej, sesji rolniczej. Były to bardzo ważne sesje, w 

których uczestniczyło wiele osób związanych z danymi dziedzinami życia, i jest za tym, aby 

takie sesje zostały przywrócone.  

Ma nadzieję, że jego sprostowanie jest wystarczające dla Sołtysa.  

W tej kwestii powinien zwrócić się do Przewodniczącej Rady, § 28 statutu mówi, że do 

udziału w sesjach Rady Gminy mogą zostać zobowiązani Zastępca Wójta i Kierownicy 

gminnych jednostek organizacyjnych podlegających kontroli Rady. Zapytał co się stało, że w 

dniu dzisiejszym po raz pierwszy nie widział żadnego kierownika tych placówek, czy w 

chwili obecnej są oni po prostu tak bardzo zapracowani czy zostali z tego zwolnieni przez 

organ. Statut nie mówi jasno, mówi, że sesję zwołuje Przewodniczący Rady, natomiast nie 

wskazuje kto może zobowiązać do uczestnictwa w sesjach kierowników jednostek podległych 

Radzie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odpowiedziała, że nie podpisywała 

porządku obrad dzisiejszej sesji, więc nie wie jakie osoby zostały zaproszone, więc w tym 

momencie nie odpowie Radnemu.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – dodał, że zawsze byli obecni i była możliwość w przerwach 

podjąć pewne tematy. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odpowiedziała, że być może nie zostali 

zaproszeni z uwagi na to, że uchwały oraz temat sesji wprost nie dotyczą tych jednostek. 

Rozumie, że wniosek Radnego jest taki, aby na każdą sesję zapraszani byli kierownicy 

jednostek organizacyjnych bez względu na to czy sesja dotyczy tematów z nimi związanych 

czy nie. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – powiedział, że chciałby się odnieść do wypowiedzi 

Radnego Ogrodowskiego.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odpowiedziała, że w tej chwili nie jest 

czas na odnoszenie się do wypowiedzi Radnego Mariusza Ogrodowskiego, ponieważ Sołtys 

zadał pytania a Radny ustosunkował się do nich w swoich imieniu. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – prosi o uszanowanie Sołtysów i udzielenie mu głosu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odpowiedziała, że szanuje sołtysów, ale 

również szanuje czas innych i w tym momencie nie pozwoli na takie dyskusje. 

Jeżeli Panowie chcą sobie coś wyjaśnić to prosi zrobić to po sesji.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała protokół z objazdu terenu 

Gminy Stegna w dniu 16.04.2015 r.  (stanowi załącznik do protokołu). 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – słuchając odczytywanego protokołu nasunęło mu 

się, że podczas kampanii wyborczej zwracano mu uwagę na szereg niedociągnięć. Cieszy się, 

że co niektórzy Radni obecnej kadencji są już drugą kadencję, w okresie wyborczym były 



przedstawiane same suplementy idealnego wykonania, złożony protokół stanowi 

podsumowanie pracy byłej Pani Wójt. Wskazane problemy wystarczą co najmniej na 3 

kolejne kadencje, wiele z tych kwestii nie powstały w ciągu ostatnich 6 miesięcy. 

   

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – powiedziała, że to również nie są 

problemy, które powstały w ciągu ostatnich 4 latach, tylko są to zaniedbania poprzednich 

kilku kadencji. W poprzedniej kadencji Rada Gminy na jej początku również dokonała 

objazdu terenu gminy, z którego również jest protokół i był on porównywany z tym obecnym, 

pod kątem tego co zostało zrobione a co nie.  

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – poinformowała, że w ubiegłym tygodniu odbyło się 

spotkanie ze wszystkimi sołtysami, na którym pogratulowała tym, którzy w wyniku wyborów 

uzyskali mandat zaufania oraz wręczyła im nominacje. Podziękowała również byłym 

Sołtysom, którzy z różnych względów bądź zrezygnowali z pełnienia tej funkcji bądź w 

wyniku wyborów nie uzyskali mandatu.  

Korzystając z okazji w dniu dzisiejszym chciałaby złożyć i wręczyć takie gratulacje Panu 

Mariuszowi Ogrodowskiemu, byłemu Sołtysowi Sołectwa Stegna. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – w związku z trwającymi pracami nad studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stegna zaprosił 

wszystkich mieszkańców na spotkanie z tym związane w dniu 29 maja br. w Domu Ludowym 

w Rybinie o godz. 14.00. Prosi o rozpowszechnienie tej informacji.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Stegna 

zamknęła VIII Sesję Rady Gminy. 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Załączniki: 

Ad. pkt. 6. 

 

 

 



 

 

 



 

 

 





 

 



 


